

## Emergency Early Dismissal Form

Dear Parent/Guardian:

In the event of an emergency early dismissal, school staff will not have time to contact the parents of all students to adjust dismissal routines. Please complete this form to explain what routine your child should follow in case school needs to be dismissed early for an emergency. If you do not return this form, then your child's normal dismissal routine will be followed.

Emergency early dismissals may be needed due to various reasons including mechanical building issues or inclement weather. The school district may contact you by automated messages or email if school is dismissed early for an emergency. In addition, local news and radio stations will be contacted so they can broadcast the information.

Please make sure that your child is aware of your plan for early dismissals.

If you have any questions or concerns, please contact:

Name	Title	Phone/e-mail
------	-------	--------------

---

Student name: \_\_\_\_\_

If students must be dismissed early:

Send my child home per their normal routine.

Please send my child home with another student:

Student's name: \_\_\_\_\_

Student's address: \_\_\_\_\_

Please send my child to the following person:

Name: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

Relationship:  Family member  Friend of the family  Other: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Name of parent/guardian

\_\_\_\_\_  
Signature of parent/guardian

\_\_\_\_\_  
Date

## Formulaire de Départ Anticipé d'Urgence

Cher Parent/Tuteur :

En cas de départ anticipé d'urgence, le personnel de l'école n'aura pas le temps de contacter les parents de tous les élèves pour ajuster les rituels de départ. Veuillez remplir ce formulaire pour expliquer le rituel que votre enfant doit suivre au cas où l'école devrait être fermée plus tôt pour une urgence. Si vous ne retournez pas ce formulaire, le rituel normal de départ de votre enfant sera suivi.

Des départs anticipés d'urgence peuvent être nécessaires pour diverses raisons, notamment des problèmes mécaniques du bâtiment ou des intempéries. Le district scolaire peut vous contacter par messages automatisés ou par e-mail si l'école est fermée plus tôt en cas d'urgence. De plus, les presses et les stations de radio locales seront contactées afin qu'elles puissent diffuser l'information.

Assurez-vous que votre enfant est au courant de votre plan de départ anticipé.

Si vous avez des questions ou préoccupations, veuillez contacter :

\_\_\_\_\_

Nom

\_\_\_\_\_

Titre

\_\_\_\_\_

Téléphone/e-mail

---

Nom de l'élève : \_\_\_\_\_

Si les élèves doivent quitter l'école plus tôt :

\_\_\_ Renvoyer mon enfant à la maison selon sa routine habituelle.

\_\_\_ Veuillez renvoyer mon enfant à la maison avec un autre élève :

Nom de l'élève : \_\_\_\_\_

Adresse de l'Élève : \_\_\_\_\_

\_\_\_ Veuillez envoyer mon enfant chez la personne suivante :

Nom : \_\_\_\_\_

Adresse : \_\_\_\_\_

Relations : \_\_\_ Membre de la famille \_\_\_ Ami de la famille \_\_\_ Autre : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

Nom du parent/tuteur

\_\_\_\_\_

Signature du parent/tuteur

\_\_\_\_\_

Date